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متن پرسش

1. علت آنکه انسان در بعضی موارد با اینکه خیلی دعا میکنه ولی انگار اجابت نمیشه چیست؟ ۲. اگر

ذکری یا دعایی هست که با خواندن آن امید اجابت دعا هست بفرماد. متشکرم.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: 1- در روایت داریم ما به اندازهای که خدا را بشناسیم و به او اعتماد کنیم،

دعای ما اجابت میشود. علت عدم اجابت دعا را در عدم معرفت ما به خدا دانستهاند. به همین جهت

در دعاها ثنا هم میکنیم، یعنی صفات الهی را مدّ نظر قرار میدهیم تا با معرفت لازم به خدا دعای خود

را مطرح کنیم 2- همان دعایی که میکنیم را با اخلاص انجام دهیم. موفق باشید


